
PROTOKOLO Nr. 7 IŠRAŠAS 

2023–01–26 

Vilnius 

Susirinkimo pirmininkė - R. K.  

Susirinkimo sekretorė – I. A.  

DALYVAVO: 

tėvų atstovai –N. Š., O. M., N. J., N. J., S. J. 

mokytojų atstovai - L. F., T. T. 

 mokinių atstovai – A. Š., A. Ch., A. Y., A. J., I. J. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl  naujo Mokyklos tarybos nario. 

2. Dėl rusų kalbos (gimtosios) PUPP laikymo. 

3. Dėl 2021-2022 m. m. direktorės veiklos ataskaitos. 

4. Dėl išorinio audito tobulintinų kriterijų įgyvendinimo. 

5. Dėl pertraukų trukmės koregavimo. 

1. SVARSTYTA. Naujas mokyklos tarybos narys. 

Balsavimo metu vienbalsiai pritarta į Mokyklos tarybos narių sąrašą įtraukti lietuvių kalbos ir 

literatūros mokytoją V. Ū. 

1. NUTARTA. Į Mokyklos tarybos narių sąrašą įtraukti mokytoją V. Ū. 

2. SVARSTYTA. Rusų kalbos (gimtosios) PUPP laikymas. 

Balsavimo metu vienbalsiai pritarta rusų kalbos (gimtosios) PUPP laikymui. 

2. NUTARTA. Pritarti rusų kalbos (gimtosios) PUPP laikymui. 

3. SVARSTYTA. 2021-2022 m. m. direktorės veiklos ataskaita. 

Susirinkimo metu buvo pristatyta 2021-2022 m.m. mokyklos direktorės veiklos ataskaita. 0,, 

3. NUTARTA. 2021-2022 m. m. pritarti mokyklos direktorės veiklos ataskaitai ir ją vertinti labai 

gerai. 

 4. SVARSTYTA. Išorinio audito tobulintinų kriterijų įgyvendinimas. 



Kalbėjo susirinkimo kviestinis dalyvis pavaduotoja ugdymui J. R. trumpai pristatė vykusio 

išorinio audito tobulintinų sričių išvadas.  

Balsavimo metu vienbalsiai pritarta mokytojų, mokinių ir tėvų apklausos, skirtos išsiaiškinti 

planavimo trūkumams, organizavimui. 

4. NUTARTA. Pritarti mokytojų, mokinių ir tėvų apklausos, skirtos išsiaiškinti planavimo 

trūkumams, organizavimui. 

5. SVARSTYTA. Pertraukų trukmės koregavimas. 

Susirinkimo pirmininkė R. K. informavo, kad yra gautas mokytojų pasiūlymas sutrumpinti 

kai kurių pertraukų laiką, atsižvelgiant į tai, kad mokykloje nebėra jokių su pandemine situacija 

susijusių ribojimų, o pamokų ir pertraukų ilgumas pakankamai ištęsia darbo dieną. 

    5.NUTARTA. Parengti sutrumpintų pertraukų projektą ir kreiptis į administraciją dėl jo galimybės 

įgyvendinimo. 

 

Pirmininkė    R. K. 

Sekretorė     I. A. 

 

 


